

ទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិត អនុវត្តទិដ្ឋាការ eTA កាណាដា

តើ Canada eTA ឬ Canada Visa Online ជាអ្វី?

នេះ កាណាដាទិដ្ឋាការអនឡាញ គឺជាឯកសារលើកលែងទិដ្ឋាការ ដែលអនុញ្ញាតឱ្យពលរដ្ឋបរទេសមកពីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាច្រើន ប្រជាជាតិដែលទៅទស្សនាប្រទេសកាណាដាដោយមិនចាំបាច់ទទួលបានទិដ្ឋាការពីស្ថានទូត ឬស្ថានកុងស៊ុលកាណាដាមុនសិន។ ផ្ទុយទៅវិញ ពួកគេអាចដាក់ពាក្យសុំ និងទទួលបាន eTA សម្រាប់កាណាដា ដែលអាចដាក់ពាក្យបាន ក៏ដូចជាទិញតាមអ៊ិនធឺណិតផងដែរ។

យោងតាមកិច្ចព្រមព្រៀងសហប្រតិបត្តិការជាមួយសហរដ្ឋអាមេរិក ដើម្បីជួយការពារខ្សែបន្ទាត់ព្រំដែនរបស់ប្រទេសទាំងពីរ ប្រទេសកាណាដាបានចាប់ផ្តើម កម្មវិធីលើកលែងទិដ្ឋាការ នៅឆ្នាំ 2015 សម្រាប់អ្នករស់នៅជាក់លាក់ ដែលអាចធ្វើដំណើរទៅកាន់ប្រទេសកាណាដាដោយប្រើប្រាស់ឯកសារអនុញ្ញាតការធ្វើដំណើរតាមអេឡិចត្រូនិក ដែលត្រូវបានទទួលស្គាល់ថាជា eTA សម្រាប់ប្រទេសកាណាដា or កាណាដាទិដ្ឋាការអនឡាញ.

រយៈពេលសុពលភាពនៃ eTA របស់អ្នកគឺខុសពីរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅ។ ខណៈពេលដែល eTA មានសុពលភាពរយៈពេល 5 ឆ្នាំ អ្នកមិនអាចលើសពី 6 ខែបានទេ។ អ្នកអាចចូលប្រទេសកាណាដាបានគ្រប់ពេលក្នុងរយៈពេលដែលមានសុពលភាព។

Canada eTA បម្រើគោលបំណងដូចគ្នានឹងទិដ្ឋាការកាណាដាដែរ ប៉ុន្តែវាកាន់តែងាយស្រួលក្នុងការទទួលបាន ហើយនីតិវិធីក៏លឿនជាងមុនផងដែរ។ Canada eTA គឺល្អសម្រាប់តែអាជីវកម្ម ទេសចរណ៍ ឬឆ្លងកាត់ប៉ុណ្ណោះ។ [ទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិត](#)



ពាក្យសុំទិដ្ឋាការតាមអ៊ិនធឺណិតសម្រាប់កាណាដា

e-Visa គឺជាឯកសាររដ្ឋាករដែលអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកចូលប្រទេសកាណាដា និងធ្វើដំណើរនៅខាងក្នុង។ e-Visa គឺជាការជំនួសទិដ្ឋាការដែលទទួលបាននៅស្ថានទូតកាណាដា និងច្រកចូល។ បន្ទាប់ពីផ្តល់ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធ និងធ្វើការទូទាត់តាមរយៈកាត់ឥណទាន ឬឥណពន្ធ អ្នកដាក់ពាក្យសុំទទួលបានទិដ្ឋាការរបស់ពួកគេតាមអេឡិចត្រូនិក (Mastercard, Visa ឬ UnionPay)។

វាក៏ជាដំណើរការរហ័សដែល តម្រូវឱ្យ អ្នកបំពេញវា តាមអ៊ិនធឺណេតនេះអាចចំណាយពេលតិចបំផុត ៥ នាទីដើម្បីបញ្ចប់។ eTA របស់កាណាដាត្រូវបានចេញបន្ទាប់ពីសំណុំបែបបទដាក់ពាក្យត្រូវបានបញ្ចប់ដោយជោគជ័យនិងបង់ថ្លៃដោយអ្នកដាក់ពាក្យតាមអ៊ិនធឺណេត។

ឯកសារ pdf ដែលមាន e-Visa របស់អ្នក នឹងត្រូវបានផ្ញើទៅអ្នក។ នៅពេលដែលអ្នកទៅដល់ច្រកចូលមន្ត្រីគ្រប់គ្រងលិខិតឆ្លងដែនប្រហែលជាចង់រកមើល e-Visa របស់អ្នកនៅក្នុងឧបករណ៍របស់ពួកគេ។

តើពាក្យសុំទិដ្ឋាការសម្រាប់កាណាដាគឺជាអ្វី?

នេះ គឺជាទម្រង់គេហទំព័រអេឡិចត្រូនិកដែលអ្នកត្រូវបានបំពេញដោយអ្នកដែលមានគម្រោងទៅទស្សនាប្រទេសកាណាដាក្នុងរយៈពេលខ្លី ដូចដែលបានណែនាំដោយ [អន្តេប្រវេសន៍ជនភៀសខ្លួននិងសញ្ជាតិកាណាដា \(IRCC\)](#).

កម្មវិធីទិដ្ឋាការកាណាដានេះគឺជាកំណែខ្លីដ៏លឿននៃកម្មវិធីដែលមានមូលដ្ឋានលើក្រដាស។ អ្នកក៏អាចជៀសវាងការទៅស្ថានទូតកាណាដាផងដែរ ចាប់តាំងពី Visa Online (eTA Canada) ត្រូវបានផ្ញើទៅអ្នកតាមរយៈអ៊ីមែល ហើយផ្អែកលើព័ត៌មានលិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នក។ បេក្ខជនភាគច្រើនអាចបញ្ចប់ការដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណេតក្នុងរយៈពេលប្រហែល 05 នាទី ហើយរដ្ឋាភិបាលកាណាដាបានបង្អាក់ពួកគេពីការទៅជួបស្ថានទូតកាណាដាដើម្បីបំពេញបែបបទស្នើសុំតាមក្រដាស។

ដើម្បីបង់ថ្លៃសេវាតាមអ៊ិនធឺណេត អ្នកនឹងត្រូវការកម្មវិធីរុករកតាមអ៊ិនធឺណេត អាសយដ្ឋានអ៊ីមែល និងប័ណ្ណឥណទាន ឬឥណពន្ធ។

នៅពេលអ្នកបំពេញពាក្យស្នើសុំទិដ្ឋាការកាណាដានៅលើរបស់យើង។ [គេហទំព័រ](#)ត្រូវបានផ្ទៀងផ្ទាត់ដោយ [អន្តេប្រវេសន៍ជនភៀសខ្លួននិងសញ្ជាតិកាណាដា \(IRCC\)](#) ដើម្បីធានាថាអ្នកជានរណាដែលអ្នកនិយាយថាអ្នកជា។ ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាភាគច្រើនត្រូវបានដំណើរការក្នុងរយៈពេលតិចជាង 24 ម៉ោង។ ខណៈពេលដែលខ្លះអាចចំណាយពេលរហូតដល់ 72 ម៉ោង។ អ្នកនឹងត្រូវបានជូនដំណឹងអំពីការសម្រេចចិត្តរបស់ Canada Visa Online តាមរយៈអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលដែលអ្នកបានផ្តល់។

អ្នកអាចរក្សាទុកឯកសារអ៊ីមែលនៅលើទូរស័ព្ទរបស់អ្នក ឬបោះពុម្ពវាមុនពេលទៅអាកាសយានដ្ឋានបន្ទាប់ពីការសម្រេចចិត្តលើ Visa Online របស់កាណាដាត្រូវបានផ្ញើទៅ។ ដោយសារតែមន្ត្រីអន្តេប្រវេសន៍ព្រលានយន្តហោះនឹងពិនិត្យទិដ្ឋាការរបស់អ្នកនៅលើកុំព្យូទ័រ អ្នកនឹងមិនត្រូវការត្រារនៅលើលិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នកទេ។ ដើម្បីបង្ការការបដិសេធនៅអាកាសយានដ្ឋានមុនពេលឡើងយន្តហោះ ត្រូវប្រាកដថាព័ត៌មានដែលអ្នកបញ្ចូលក្នុងពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដានៅលើគេហទំព័រនេះគឺត្រឹមត្រូវទាក់ទងនឹងឈ្មោះដំបូង នាមត្រកូល ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត លេខលិខិតឆ្លងដែន និងកាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៃបញ្ហាលិខិតឆ្លងដែន។ [ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណេត](#)

តើអ្នកណាមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិត? (ឬកាណាដា eTA)
មានតែពលរដ្ឋនៃប្រទេសដែលបានរាយបញ្ជីខាងក្រោមប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវបានដកចេញពីការទទួលបានទិដ្ឋាការ
ទៅទស្សនាប្រទេសកាណាដា ហើយត្រូវដាក់ពាក្យសុំ eTA ទៅកាណាដាជំនួសវិញ។ ពលរដ្ឋកាណាដា
និងសហរដ្ឋអាមេរិកមិនតម្រូវឱ្យកាណាដា eTA ចូលកាណាដាទេ។

- ពលរដ្ឋអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់របស់សហរដ្ឋអាមេរិកដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់
ក ប័ណ្ណបែតងអាមេរិក ក៏មិនទាមទារកាណាដា eTA ដែរ។
នៅពេលអ្នកធ្វើដំណើរត្រូវប្រាកដថានាំយក
- លិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាពពីប្រទេសដែលមានសញ្ជាតិរបស់អ្នក។
- ភស្តុតាងនៃស្ថានភាពរបស់អ្នកជាអ្នករស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍នៃសហរដ្ឋអាមេរិក
ដូចជាកាតបែតងដែលមានសុពលភាព (ត្រូវបានគេស្គាល់ជាផ្លូវការថាជាប័ណ្ណស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍)

មានតែអ្នកទេសចរដែលកំពុងហោះហើរទៅកាន់ប្រទេសកាណាដានៅលើយន្តហោះពាណិជ្ជកម្ម
ឬដួលប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវបានតម្រូវឱ្យដាក់ពាក្យសុំ eTA ទៅកាន់ប្រទេសកាណាដា។
ក្នុងករណីមកដល់តាមសមុទ្រ ឬផ្លូវគោក អ្នកមិនទាមទារកាណាដា eTA ទេ។

លក្ខខណ្ឌ:

គ្រប់ជាតិសាសន៍ទាំងអស់មានទិដ្ឋាការស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នកាណាដា (TRV) ក្នុងរយៈពេលដប់ (10)
ឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។

OR

គ្រប់សញ្ជាតិទាំងអស់ត្រូវតែមានទិដ្ឋាការមិនមែនអន្តោប្រវេសន៍របស់សហរដ្ឋអាមេរិកបច្ចុប្បន្ន
និងត្រឹមត្រូវ: [ទិដ្ឋាការតាមអ៊ិនធឺណិតសម្រាប់កាណាដា](#)

តើអ្នកណាមិនអាចដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិតបានទេ?

អ្នកធ្វើដំណើរពីប្រភេទខាងក្រោមមិនអាចដាក់ពាក្យសុំសិទ្ធិធ្វើដំណើរតាមអេឡិចត្រូនិកកាណាដា (eTA)
ហើយត្រូវបង្ហាញឯកសារអត្តសញ្ញាណផ្សេងទៀត ដើម្បីចូលកាណាដា។

ពលរដ្ឋកាណាដា រួមទាំងពលរដ្ឋពីរ -
អ្នកធ្វើដំណើរប្រភេទទាំងនេះតម្រូវឱ្យបង្ហាញលិខិតឆ្លងដែនកាណាដាដែលមានសុពលភាព
ហើយជនជាតិអាមេរិក-
កាណាដាក៏អាចធ្វើដំណើរដោយបង្ហាញលិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាពពីប្រទេសណាមួយ (កាណាដា
សហរដ្ឋអាមេរិក)។

អ្នករស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍របស់កាណាដា -
ប្រភេទអ្នកដំណើរទាំងនេះតម្រូវឱ្យបង្ហាញប័ណ្ណស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ដែលមានសុពលភាព
ឬឯកសារធ្វើដំណើរស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍សម្រាប់ការចូល។

ប្រទេសដែលត្រូវការទិដ្ឋាការ រួមទាំងអ្នកកាន់លិខិតឆ្លងដែនជនបរទេស និងបុគ្គលដែលគ្មានរដ្ឋ-
ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាជនជាតិ ឬអ្នកកាន់លិខិតឆ្លងដែនរបស់មួយក្នុងចំណោម
ប្រទេសលើកលែងទិដ្ឋាការបន្ទាប់មកអ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យ [ទិដ្ឋាការតាមអ៊ិនធឺណិតកាណាដា](#)

តើ eTAs ប្រភេទផ្សេងគ្នានៅប្រទេសកាណាដាមានអ្វីខ្លះ?

កាណាដា eTA ត្រូវបានបែងចែកជាបួនប្រភេទ
ហើយអ្នកអាចដាក់ពាក្យសុំមួយក្នុងចំណោមពួកគេដោយការបំពេញពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដា
ប្រសិនបើការធ្វើដំណើររបស់អ្នកទៅកាន់ប្រទេសគឺដោយសារហេតុផលណាមួយខាងក្រោម។

នៅពេលដែលអ្នកត្រូវឈប់នៅអាកាសយានដ្ឋាន ឬទីក្រុងរបស់ប្រទេសកាណាដាក្នុងរយៈពេលខ្លីមួយ
មុនពេលយកយន្តហោះបន្ទាប់របស់អ្នកទៅកាន់គោលដៅរបស់អ្នក វាត្រូវបានគេស្គាល់ថាជា
ការឆ្លងកាត់ឬការបញ្ឈប់.

ទេសចរណ៍ ដំណើរកម្សាន្ត ទស្សនាគ្រួសារ
ឬមិត្តភក្តិធ្វើដំណើរទៅប្រទេសកាណាដាក្នុងការធ្វើដំណើរទៅសាលារៀន
ឬចុះឈ្មោះក្នុងការសិក្សារយៈពេលខ្លីដែលមិនមានឥណទាន។

សម្រាប់ គោលបំណងអាជីវកម្មដូចជាកិច្ចប្រជុំអាជីវកម្ម សន្និសីទ ឬសន្និបាតអប់រំវិជ្ជាជីវៈ វិទ្យាសាស្ត្រ
ឬការអប់រំ ឬដោះស្រាយកិច្ចការអចលនទ្រព្យ។

សម្រាប់ ការព្យាបាលវេជ្ជសាស្ត្រ នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យកាណាដាដែលត្រូវបានរៀបចំ។

សម្រាប់ Canada eTA តើព័ត៌មានប្រភេទណាខ្លះអាចចាំបាច់?

អ្នកដាក់ពាក្យសម្រាប់កាណាដា eTA ត្រូវតែរួមបញ្ចូលព័ត៌មានខាងក្រោមនៅពេលបំពេញអ៊ិនធឺណិត
ពាក្យសុំចូលប្រទេសកាណាដា eTA

ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនដូចជា ឈ្មោះ ទីកន្លែងកំណើត និងថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត ព្រមទាំងលេខលិខិតឆ្លងដែន
ថ្ងៃចេញ និងថ្ងៃផុតកំណត់

អាសយដ្ឋាន និងអ៊ីមែលគឺជាឧទាហរណ៍នៃព័ត៌មានទំនាក់ទំនង។

ព័ត៌មានអំពីការងារ (ឬការអប់រំ)

មុនពេលអ្នកដាក់ពាក្យសុំកាណាដា eTA

អ្នកធ្វើដំណើរដែលចង់ដាក់ពាក្យសម្រាប់កាណាដា eTA
តាមអ៊ិនធឺណិតត្រូវតែបំពេញតាមតម្រូវការដូចខាងក្រោម:

លិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាព

លិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យត្រូវតែមានសុពលភាពយ៉ាងហោចណាស់ 03 ខែ
លើសពីកាលបរិច្ឆេទចេញដំណើរ ដែលជាថ្ងៃដែលអ្នកនឹងចាកចេញពីប្រទេសកាណាដា។

ទំព័រទេក័ត្តរដាក់បញ្ចូលក្នុងលិខិតឆ្លងដែន ដើម្បីឱ្យមន្ត្រីគយអាចបោះត្រាបាន។

ប្រសិនបើត្រូវបានអនុញ្ញាត eTA

របស់អ្នកសម្រាប់ប្រទេសកាណាដានឹងត្រូវបានភ្ជាប់ទៅនឹងលិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាពរបស់អ្នក
ក៏ដូច្នោះអ្នកក៏ត្រូវតែមានលិខិតឆ្លងដែនដែលមានសុពលភាពផងដែរ
ដែលអាចជាលិខិតឆ្លងដែនធម្មតា លិខិតឆ្លងដែនផ្លូវការ ការទូត ឬសេវាកម្ម
ដែលទាំងអស់នេះត្រូវបានចេញដោយប្រទេសដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់។

ដោយសារកាណាដា eTA នឹងត្រូវបានផ្ញើទៅកាន់អ្នកដាក់ពាក្យតាមរយៈអ៊ីមែល
អាសយដ្ឋានអ៊ីមែលដែលមានសុពលភាពគឺចាំបាច់។
ភ្ញៀវដែលគ្រោងទៅទស្សនាប្រទេសកាណាដាអាចបំពេញទម្រង់ដោយចុចនៅទីនេះ ទម្រង់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការ
eTA កាណាដា.

វិធីសាស្ត្រទូទាត់

ប័ណ្ណឥណទាន ឬឥណពន្ធដែលមានសុពលភាព ឬគណនី PayPal គឺចាំបាច់ពីព្រោះ eTA Canada
តាមរយៈទម្រង់ពាក្យ. [ទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិតតាមអ៊ិនធឺណិត](#)



តើខ្ញុំដាក់ពាក្យសុំកាណាដា eTA យ៉ាងដូចម្តេច?

ការទទួលបានកាណាដា eTA ពលរដ្ឋបរទេសដែលមានសិទ្ធិដែលមានបំណងទៅលេងកាណាដាត្រូវតែស្នើសុំ
eTA សម្រាប់កាណាដាជាឌីជីថល។ នីតិវិធីទាំងមូលគឺផ្អែកលើគេហទំព័រ
ចាប់ពីការបញ្ជូនពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដា
រហូតដល់ការបង់ប្រាក់រហូតដល់ការទទួលបានការជូនដំណឹងអំពីលទ្ធផលនៃកម្មវិធី។
អ្នកដាក់ពាក្យត្រូវតែបំពេញទម្រង់ស្នើសុំ eTA របស់កាណាដាជាមួយនឹងព័ត៌មានដែលពាក់ព័ន្ធ

ដូចជាព័ត៌មានទំនាក់ទំនង ព័ត៌មានការធ្វើដំណើរពីមុន ព័ត៌មានលិខិតឆ្លងដែន និងចំណេះដឹងផ្ទៃខាងក្រោយផ្សេងទៀត ដូចជាសុខភាព និងប្រវត្តិឧក្រិដ្ឋកម្មជាដើម។

ទម្រង់នេះត្រូវតែបំពេញដោយអ្នកទស្សនាទាំងអស់ទៅកាន់ប្រទេសកាណាដា ដោយមិនគិតពីអាយុ។ ប្រសិនបើអ្នកជាអនីតិជន ទម្រង់បែបបទត្រូវបំពេញដោយមាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាលស្របច្បាប់របស់អ្នក។ បន្ទាប់ពីការបំពេញពាក្យសុំ អ្នកដាក់ពាក្យត្រូវតែបង់ប្រាក់សម្រាប់កម្មវិធី eTA ជាមួយនឹងកាតឥណទាន ឬឥណពន្ធ ហើយក្រោយមកដាក់វា។ ការវិនិច្ឆ័យភាគច្រើនត្រូវបានធ្វើឡើងក្នុងរយៈពេល 24 ម៉ោង ហើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំត្រូវបានទាក់ទងតាមអ៊ីមែល ឬត្រូវបានអ្នករណីខ្លះអាចចំណាយពេលច្រើនថ្ងៃ ឬច្រើនសប្តាហ៍ដើម្បីបញ្ចប់។

វាមានសារៈសំខាន់ណាស់ក្នុងការដាក់ពាក្យសុំ eTA សម្រាប់ប្រទេសកាណាដា នៅពេលដែលការរៀបចំការធ្វើដំណើររបស់អ្នកត្រូវបានបញ្ចប់ ប៉ុន្តែមិនតិចជាង 72 ម៉ោងមុនការមកដល់របស់អ្នកដែលបានគ្រោងទុកនៅក្នុងប្រទេសកាណាដា។ អ្នកនឹងត្រូវបានទាក់ទងតាមរយៈអ៊ីមែលនូវការសម្រេចចិត្តចុងក្រោយ ហើយប្រសិនបើសំណើរបស់អ្នកត្រូវបានបដិសេធ អ្នកអាចស្វែងរកទិដ្ឋាការកាណាដា។

តើត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មានដើម្បីបញ្ចប់កម្មវិធី eTA របស់កាណាដា?

វាត្រូវបានណែនាំឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំកាណាដា eTA យ៉ាងហោចណាស់ 72 ម៉ោងមុនកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកចង់ចូល។

តើ eTA សម្រាប់កាណាដាមានសុពលភាពរយៈពេលប៉ុន្មាន?

នេះ eTA សម្រាប់កាណាដាមានសុពលភាព 5 ឆ្នាំគិតចាប់ពីថ្ងៃចេញឬសម្រាប់រយៈពេលខ្លីជាងនេះ ប្រសិនបើលិខិតឆ្លងដែនដែលវាត្រូវបានភ្ជាប់ដោយអេឡិចត្រូនិចនឹងផុតកំណត់រាប់ៗ។ នេះ eTA អនុញ្ញាតឱ្យអ្នកស្នាក់នៅក្នុងប្រទេសកាណាដារយៈពេលអតិបរមា 6 ខែ ក្នុងពេលតែមួយ ប៉ុន្តែអ្នកអាច ទៅលេងប្រទេសបានច្រើនដងតាមចិត្តអ្នកក្នុងរយៈពេលមានសុពលភាព។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ រយៈពេលដែលអ្នកត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យស្នាក់នៅក្នុងប្រទេសនៅពេលណាមួយនឹងត្រូវបានកំណត់ដោយ អាជ្ញាធរព្រំដែនដោយផ្អែកលើគោលបំណងនៃការធ្វើដំណើររបស់អ្នក ហើយនឹងត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើលិខិតឆ្លងដែនរបស់អ្នក។ [ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ីនធឺណិត](#)

ចុះការមកដល់របស់ខ្ញុំនៅប្រទេសកាណាដាវិញ?

eTA សម្រាប់កាណាដាគឺចាំបាច់ដើម្បីចាប់ផ្តើមហោះហើរទៅកាណាដា។ បើគ្មាននោះ អ្នកនឹងមិនអាចឡើងយន្តហោះទៅកាណាដាបានទេ។ ទោះបីជាអ្នកមាន eTA កាណាដាដែលមានការអនុញ្ញាតក៏ដោយ អន្តេប្រវេសន៍ជនភៀសខ្លួននិងសញ្ជាតិកាណាដា (IRCC) ឬមន្ត្រីព្រំដែនកាណាដាអាចបដិសេធអ្នកចូលនៅព្រលានយន្តហោះ ប្រសិនបើនៅចំណុចចូល

ប្រសិនបើអ្នកមិនមានឯកសារមួយចំនួនរបស់អ្នក ដូចជាឯកសារធ្វើដំណើររបស់អ្នក តាមលំដាប់លំដោយ អធិការព្រំដែនណានឹងត្រួតពិនិត្យ។

ប្រសិនបើអ្នកកំពុងធ្វើឱ្យសុខភាព ឬហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នកស្ថិតក្នុងគ្រោះថ្នាក់

ប្រសិនបើអ្នកមានអតីតកាលឧក្រិដ្ឋជន ឬកេរ្តិ៍រាជការ
ឬប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់មានបញ្ហាអន្តោប្រវេសន៍ពីមុនមក

ប្រសិនបើអ្នកមានឯកសារចាំបាច់ទាំងអស់
និងបំពេញតម្រូវការសិទ្ធិទទួលបានទាំងអស់សម្រាប់កាណាដា eTA អ្នកត្រូវបានរៀបចំដើម្បីដាក់ស្នើ
កាណាដាទិដ្ឋាការអនឡាញដែលមានដំណើរការកម្មវិធីរហ័ស និងមិនស្មុគស្មាញ។
ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរណាមួយ, សូមមានអារម្មណ៍ដោយឥតគិតថ្លៃ ទាក់ទងផ្នែកជំនួយរបស់យើង។
សម្រាប់ជំនួយ និងទិសដៅ។ [ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិត](#)



**តើឯកសារអ្វីខ្លះដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការកាណាដាតាមអ៊ិនធឺណិតអាចត្រូវបានស្នើសុំនៅ
ព្រំដែនកាណាដា?**

មធ្យោបាយចិញ្ចឹមជីវិតគ្រប់គ្រាន់

បេក្ខជនអាចនឹងត្រូវបានតម្រូវឱ្យបង្ហាញភស្តុតាងនៃសមត្ថភាពរបស់ពួកគេក្នុងការបង់ប្រាក់ដើម្បីគាំ
ទ្រ និងទ្រទ្រង់ខ្លួនខណៈពេលដែលនៅក្នុងប្រទេសកាណាដា។

សំបុត្រសម្រាប់ជើងហោះហើរមួយជើង ឬទៅមក

បេក្ខជនអាចត្រូវបានស្នើសុំឱ្យបង្ហាញថាពួកគេមានគម្រោងចាកចេញពីប្រទេសកាណាដានៅពេលដែល
ការធ្វើដំណើរដែល eTA របស់កាណាដាត្រូវបានបញ្ចប់។ ប្រសិនបើបេក្ខជនមិនមានសំបុត្របន្តទេ
ភស្តុតាងនៃសាច់ប្រាក់ និងលទ្ធភាពទិញសំបុត្រនាពេលអនាគតអាចត្រូវបានផ្តល់ជូន។

តើមានការផ្លាស់ប្តូរអ្វីខ្លះចំពោះការមកដល់ប្រទេសកាណាដាក្រោយ Covid19?

វាត្រូវបានណែនាំឱ្យប្រើ មកដល់ ដើម្បីផ្តល់ព័ត៌មានអំពីការធ្វើដំណើរ និងសុខភាពសាធារណៈ មុន និងក្រោយពេលចូលប្រទេសកាណាដា។ ArriveCAN មិនត្រឹមតែរក្សាសុវត្ថិភាពអ្នកដំណើរប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជាផ្នែកមួយនៃកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដែលកំពុងបន្តរបស់យើងដើម្បីធ្វើទំនើបកម្មការធ្វើដំណើរឆ្លង ព្រំដែន។ <https://www.canadavisa-online.org/km/visa/>